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     Druhý prázdninový mesiac nás privítal slniečkom, čo sa 
však za pár dní zmenilo a výdatný dážď nám priniesol 
v niektorých lokalitách aj záplavy. Jedným z dôvodov je aj to, 
že prírodu nerešpektujeme a správame sa ako keby sme chceli
ovládať úplne všetko. 

     Po poslednom júlovom dni, kedy sa konalo zasadnutie 
obecného zastupiteľstva, som pokračoval v rokovaniach 
s Povodím Váhu na riešení nelegálnych stavieb na priehrade, 
povoleniu k prístupu a príjazdu k plánovanej čističke, či 
riešeniu prenájmu pozemkov pod futbalové ihrisko. Ďalšou 
dôležitou témou sú projekty na obnovu našich budov, riešenia
parkovacích plôch, vykurovania budovy hasičskej zbrojnice a 
tiež budovanie zberného dvora. 
Riešil som tiež uhryznutie psom, parkovanie pred bránou, 
prerastené konáre od suseda, stromy v elektrickom vedení, 
hlučného kohúta v ranných hodinách.. čo už?? Problémov na 
riešenie je čím ďalej, tým viac. Stretol som sa aj s p. farárom, 
s ktorým sa vždy rád porozprávam. Bolo potrebné vyriešiť aj 
poruchu tepelného čerpadla v autocampingu. Samozrejme, čo
najrýchlejšie, aby návštevníci campu nepocítili zmeny v posky-
tovaných službách. Priehrada a chatová oblasť je už malá 
dedinka, ktorá si vyžaduje tiež moju pozornosť. Upravili sme 
tam cesty a vykosili čo bolo v našich silách. Porucha smetiar-
skeho auta ma zaskočila, ale vyriešil som to zapožičaním auta 
z Valaskej Belej. Starosta bol veľmi ochotný a vozidlo nám 
poskytol.  Veľa času si vyžadujú aj prichádzajúce voľby. Do 
komisie sa nám prihlásilo dosť členov, tak som nemusel 



                                                 - 2 -

nikoho dopĺňať. 

     Mal som viackrát rokovanie na Spoločnom úrade v Nová-
koch. Snažíme sa zefektívniť jeho funkčnosť, čo si vyžaduje 
zaviesť do praxe nie moc populárne rozpočtové opatrenia.     

     V tomto mesiaci sme mali aj dva sobáše. To sú vždy 
výnimočné udalosti a teším sa z nich. 

     August sme ukončili Dňom otvorených dverí u našich hasi-
čov a Folklórnymi slávnosťami, ktoré sa tento rok konali v 
Diviackej Novej Vsi. V pondelok sme sa stretli na vatre, kde 
sme si pripomenuli 79. výročie SNP. Tí, ktorý v roku 1944 
bojovali za našu malú krajinu, by sa dnes veľmi čudovali, čo 
s nami a hlavne s našou politickou kultúrou spravilo tých 79 
rokov. Keby bola vtedy súdržnosť na takej úrovni ako dnes, tak
sa z mapy sveta odstránime sami... Viete si predstaviť, že by 
dnes politici mali v rukách zbrane?? To by boli večer správy 
v našich úžasných médiách!!! Takže, nech sú radšej tí naši, čo 
nám chcú zas tak všetkým dobre a budú nám pomáhať 
neozbrojení. Až sa ako občan tejto krajiny hanbím za to, že 34 
rokov po odobratí moci tým zlým komunistom, nám stále 
treba pomáhať. Skúsim ešte počkať, kým si tu budeme žiť 
všetci tak, aby sme vedeli existovať bez tej úžasnej pomoci od 
bilbordovej garnitúry. 

     Dosť politiky... Tešme sa na krásnu jeseň a hlavne na to, čo 
sa nám podarí v práci a v našich rodinách..

                                                                                               R.Š.


